
ZAPISNIK 

 
s 34. sjednice Upravnog vijeća javne ustanove "Razvojna agencija Zagreb za koordinaciju i 

poticanje regionalnog razvoja“ održane 13. svibnja 2024. godine elektroničkim putem 

 

 

Nazočni članovi Upravnog vijeća: Ria Bilić, Marijana Sumpor, Natalija Vuger i Igor Delak 

 

Odsutni članovi Upravnog vijeća: Daniela Juroš Pečnik 

 

Ostali nazočni Razvojna agencija Zagreb: Kornelija Mlinarević 

 

Zapisničar: Hrvoje Meštrov 

 

Sjednica je započela u 08.33 sati 

 

Za sjednicu je predložen sljedeći:   

 

D n e v n i  r e d 

 

1. Verifikacija zapisnika sa 32. sjednice Upravnog vijeća; 

2. Verifikacija zapisnika sa 33. sjednice Upravnog vijeća; 

3. Donošenje Zaključka o prethodnoj suglasnosti na zasnivanje radnog odnosa i sklapanje 

ugovora o radu – izvjestiteljica ravnateljica Kornelija Mlinarević 

4. Donošenje Zaključka o prethodnoj suglasnosti na prestanak radnog odnosa – 

izvjestiteljica ravnateljica Kornelija Mlinarević 

5. Razno. 

 

 

Na početku 34. sjednice predsjednica Upravnog vijeća Ria Bilić (u daljnjem tekstu: 

predsjednica) utvrdila je prisutnost članica i člana Upravnog vijeća Razvojne agencije Zagreb, te 

utvrdila da je članica Daniela Juroš Pečnik, iz zdravstvenih razloga, ispričala svoju odsutnost. 

Predsjednica je utvrdila da je ostvaren kvorum za odlučivanje. 

 

Predsjednica je, nakon prijedloga članova razdvojila treću točku dnevnog reda, te dodala četvrtu 

točku dnevnog reda, te dala predloženi i izmijenjeni Dnevni red na glasanje. 

Predloženi Dnevni red jednoglasno je usvojen. 

 

Ad-1/ 

 

Predsjednica je prešla na prvu točku dnevnog reda. Članovi Upravnog vijeća su iznijeli 

svoje komentare i prijedloge. S uvrštenim izmjenama, zapisnik 32. sjednice je stavljen na 

verifikaciju te je jednoglasno usvojen. 

 

Ad-2/ 

 

Predsjednica je prešla na sljedeću točku dnevnog reda. Članovi Upravnog vijeća su iznijeli svoje 

komentare i prijedloge. S uvrštenim izmjenama, zapisnik 33. sjednice je stavljen na verifikaciju 

te je jednoglasno usvojen. 



Ad-3/ 

 

Predsjednica daje riječ ravnateljici koja je predložila i obrazložila, sukladno novoj organizaciji i 

sistematizaciji radnih mjesta, raspored zaposlenika po novo sistematiziranim radnim mjestima. 

Ujedno je predložila tekst ugovora o radu za zaposlenike te tražila suglasnost od strane 

Upravnog vijeća.  

 

Nakon izlaganja i rasprave, predsjednica daje raspravljenu točku na glasanje te je 

jednoglasno donesen  

 

• „Zaključak o prethodnoj suglasnosti na zasnivanje radnog odnosa i sklapanje ugovora 

o radu“. 

 

Ad-4/ 

 

Predsjednica daje riječ ravnateljici koja predlaže i obrazlaže, sukladno novoj organizaciji i 

sistematizaciji radnih mjesta, prijedlog za prestanak radnog odnosa za pojedine zaposlenike. 

Ujedno je predložila tekst odluke o otkazu te obrazložila mogućnosti financijske kompenzacije 

koja će se ponuditi zaposlenicima u vidu otpremnine. Upravno vijeće je kroz raspravu prošlo sve 

predložene mogućnosti i raspravilo razloge i odluku o prestanku radnih odnosa. 

 

Nakon izlaganja i rasprave, predsjednica daje raspravljenu točku na glasanje te je s tri glasa 

za i jednim suzdržanim donesen 

 

• „Zaključak o prethodnoj suglasnosti na prestanak radnog odnosa.“ 

 

 

Ad-5/ 

 

Pod ovom točkom članica Upravnog vijeća gđa. Sumpor predlaže reguliranje i organizaciju 

načina praćenja provedbe Plana razvoja Grada Zagreba za razdoblje do kraja 2027. godine. 

Predložila je se uspostavi sustav usklađenja planiranih aktivnosti i projekata Grada Zagreb sa 

Planom, na način da se odrede svi akteri provedbe te da Agencija provjerava usklađenost 

programskih dokumenata i projekata sa Planom razvoja te provodi interne edukacije za korisnike 

na području Grada Zagreba. Slijedom svega predlaže u skorijem roku, održavanje tematske 

sjednice na tu temu, a kao podlogu sjednice predlaže dokumente dobivene sa sjednica 

Ministarstva regionalnoga razvoja i fondova Europske unije. Ujedno je predložila i donošenje 

komunikacijske strategije Agencije. 

Ostali članovi Upravnog vijeća i ravnateljica su se složili s prijedlogom. 

 

Predsjednica Upravnog vijeća, Ria Bilić zaključila je sjednicu u 10.20 sati. 

 

Zapisnik vodio: Hrvoje Meštrov 

 

 

Predsjednica Upravnog vijeća 

 

 
 

Ria Bilić, MA 


